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Møtedato: 27.04.2023  Møtested: Campus Fredrikstad, N-304 
  

  
Til stede med stemmerett  

 

Christiane Thøgersen Krogfoss Studentrådsleder, Studentråd IIØ  

Astrit Qerimi Nestleder, Studentråd IIØ 

Malin Hansen  Programtillitsvalgtsansvarlig, 
Studentråd IIØ 

Marita Lindgaard Stivang  Studentrådsleder, Studentråd LUSP  

Inger-Synnøve Sundby Johansen Informasjonsansvarlig, Studentråd 
LUSP 

Amalie Nordnes Programtillitsvalgansvarlig, 
Studentråd LUSP 

Erle Malde-Frøyland Studentrådsleder Studentråd HVO   

Nathalie Lunde Nestleder, Studentråd HVO 

Alexandra Thomsen Programtillitsvalgansvarlig, 
Studentråd HVO  

Waldane Walker Vara|Akademiet for scenekunst 

Til stede uten stemmerett  

Sarah Naomi Lunner  Studentleder  

Christine Ruud Velferd- og medieansvarlig  

Mats Louis Christensen  Utdanning- og 
kommunikasjonsansvarlig 

Observatører:   

Sarah Emilie Andersen Informasjonsansvarlig, Studentråd 
HVO 

Jenny Brunsgaard EK  Styreleder, Studentsamskipnaden 

Tore Mathias Albertsen   Fadderleder  

Sindri Kristjansson Student IIØ, og fotograf til 
gruppebilder av Studentparlamentet 

Madeleine Bergene-Syvertsen  Informasjons- og 
rekruteringsansvarlig, Fadderstyret 

Jørgen Olsen Bogen Høgskolestyret representant 

Tina Marie Skärström Vara representant Akademiet for 
Scenekunst 

Lars-Petter Jelsness-Jørgensen (tilstede under 
orienteringer) 

Rektor 

Erik Habberstad  Programtillitsvalgtansvarlig 
Studentråd IIØ 

Maysam Fayssal Arrangementansvarlig, Fadderstyret 

Mohammed Ellyas Lehry Nestleder, Fadderstyret  

Sekretariat  

Elise Ager   Organisasjonskonsulent  

Ordstyrer  

Ina Adele Fiskerstrand Nestleder  
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Saksliste           

15:15 - 28-23 INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL      

A. Godkjenning av innkalling      

B. Godkjenning av saksliste      

C. Godkjenning av protokoll      

15:20  29-23 VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER   

15:20 – 

15:50 

30-23 ORIENTERINGER:      

A. Arbeidsutvalget orienterer      

B. Studentrådene orientere     

C. Organisasjonskonsulenten orienterer 

E. Fadderstyret orienterer     

F. Studentsamskipnaden orienterer     

G. Høgskolestyrerepresentant orienterer      

H. Studentsamfunnene orienterer  
* Halden studentsamfunn 
* Fredrikstad studentsamfunn 

I. Læringsmiljøkonsulenten orienterer  

J. Rektor orienterer 

K. Fagskolen i Østfold 

L. Broen studentsamfunn 

M. Andre 

15:50 – 

16:00 

31-23 ORIENTERING Studentombud 

16:00-

16:20 

32-23 DISKUSJON Læringsmiljøkonsulent* 

16:20-

16:30 

 PAUSE 

16:30-

16:40 

33-23 ORIENTERING Fadderstyret 

 

16:40-

16:50 

34-23 ORIENTERING Tjenestevei 

16:50-

17:20 

 SPISE PAUSE  

17:20-

17:40 

35-23 ORIENTERING HØRINGER 
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17:40-

17:55 

36-23 DISKUSJON Samarbeid med ulike Pride organisasjoner i 

Østfold* 

17:55-

18:05 

 PAUSE  

18:05-

18:10 

38-23 ORIENTERING Innlevering av utleggskjema 

18:10-

18:25 

39-23 VEDTAK SAIH - Tieren 

  EVENTUELTSAKER 

 27-23 DISKUSJON  MØTEKRITIKK 

 

SAK 28-23 INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL 

A) INNKALLING 

Innkallingen vedtas 

 

 

B) SAKSLISTE 

Sak 31-23 utsettes til møte i mai, da studentombudet ikke kunne komme. 

Pga. eksterne med i møte så ser AU behov for å flytte om på noen av saken for å 

sikre god flyt i møte.  

AU foreslår følgende rekkefølge: 

29-23 Valg av møteleder 

30-23 Orienteringer 

34-23 Tjenestevei 

35-23 Høringer 

(Pause)  

33-23 Fadderstyret 

32-23 Læringsmiljøkonsulent  

36-23 Samarbeid med ulike pride organisasjoner i Østfold  

38-23 Innlevering av utleggskjema 

39-23 SAIH-tieren 

Eventueltsaker 

27-23 Møtekritikk 

 

2 eventuelt saker er meldt inn.  

17-mai feiring (meldt inn fra AU)  

Demokrati-tid (sendt inn fra IIØ) 

 

Sakslisten vedtas med alle endringer som er listet inn ovenfor.  
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C) PROTOKOLL 

Kun 3 stk rakk opp hånden, protokollen vedtas ikke. 

Merknad er feil i et par av navnene på møtedeltakere, dette rettes opp til møte i mai, 

og protokollen fra møte i mars blir lagt frem til godkjenning på nytt.   

 

SAK 29-23 VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER 

Parlamentet vedtar arbeidsutvalgets forslag til møteledelse.  

Møteleder er Sarah Naomi Lunner, Ordstyrer er Ina Adele Fiskerstrand  

SAK 30-23 ORIENTERINGER 

A) Studentleder:  

Ikke noe å tilføye 

 

B) Arbeidsutvalget: 

 

Nestleder: 

Ikke noe å tilføye 

Velferd- og medieansvarlig:  

Ikke noe å tilføye 

Utdanning- og kommunikasjonsansvarlig:  

Legger til at han har begynt å se på søker tallene til Høgskolen i Østfold 

C) Studentrådene 

 

IIØ: 

har hattmøte med dekanet 

Hatt møte med dekaen om demokrati-tid 

Hatt stor suksess med finingskonkurranse, ga mye oppmerksomhet 

 

HVO:  

Nominere studenter til verv 

Kakedag 

PTV-møte 

Stått på stand i dag 

Sjekk liste og rydding på kontoret, trivselsregler for H2 

LUSP: 

Kontortid 

Intragram 

Rådsmøte 

PTV-møte 

Leder har hatt møte med  

Gått gjennom økonomien sin  

Rekrutterer til rådet, 2 er mulig med i rådet 

Hatt vaffel dag etter ønske fra de tillitsvalgte 
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Hatt foredrag med NOK Oslo 

Har hatt møte med KFU, samarbeid om tema vold i skolen.  

 

D) Organisasjonskonsulenten:  

Ikke noe å tilføye 

E) Fadderstyret:  

Mathias fadderleder presenterer seg kort. 

F) Studentsamskipnaden:  

Styreleder-  

Ikke noe særlig å orientere om, men har skjønt at det er en del spørsmål om verv i SiØ 

Vil informere om at det er ca 7-8 møter i året, snakker litt om honorering, får honorert i 

forkant av møte og for møtetiden. Samarbeidsmøte med studentsamfunn, 

studentparlamentet med flere 2 ganger i året. 

Høyre honorering for styreleder da det er en del annen møtevirksomhet. 

G) Høgskolestyret representanten:  

Det har ikke vært noe møte i Høgskolestyret siden sist.  

H) Studentsamfunn:  

Ingen tilstede for å orientere  

Halden studentsamfund: 

Innsendt orientering, må limes inn. 

 

 Vi har gjennomført Årsmøte og valgt inn et nytt styre. Vi har per nå ikke mulighet til å delta 

på parlamentsmøter da både leder og nestleder sitter i Arbeidsutvalget og deltar på 

parlamentsmøtene i denne kapasitet.  

Vi har per nå kun 2 medlemmer som er valgt inn i styret, disse er Leder og Nestleder. Men vi 

har en del som har vist interesse og vi vil vurdere disse fortløpende. Vi håper derfor å være 

fullt operasjonelle etter sommerferien. 

Det er også blitt gjennomført årets siste aktivitet fra vår side, vi mener det var ok oppmøte, 

men med mulighet til forbedringer.  

Vi har ikke valgt inn en kandidat til Fadderstyret per nå, men vi vil velge inn en person når vi 

har valgt inn flere kandidater i vårt styre. (Dette vil skje innen rimelig kort tid) 

Noen av våre prioriteter fremover vil være å forbedre markedsføringen fra vår side, da vi 

synes dette har vært alt for dårlig tidligere. Ønsket er å få mye større deltagelse fra 

studenter, da det er et mindretall som deltar på arrangementer. Samt å utvide tilbudet vi alt 

har, og se på muligheter til å få flere diverse tilbud til studentene.  

Vi er også veldig åpne for samarbeid og dialog, så det er bare å nå ut til Leder eller sende 

oss en melding på en av våre andre plattformer!  

Vi i nye Halden Studentsamfund ser frem til et forhåpentligvis godt samarbeid med 

Studentparlamentet!   
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FSS: Ikke fått tilsendt noe 

J Ledelsen:  

Mange meldinger fra Stortinget i disse dager, profesjonsmelding blant annet og en 

utsynsmelding 

Hvilke utdanninger regjeringen mener at det bør satse på blant annet i kommende år.  

Gir skryt til Sarah som var med på dag om likestilling 

Veldig glad for at vi har fått på plass et fadderstyret.  

Søkertallene, tallene er ikke veldig gode, det er særlig et lyspunkt og det er søkere til de 

tradisjonelle ingeiør utdannelsene.  

Dårlige tall på søkere til lærereutdanning, og på barnehageutdanning, bekymringsfullt.  

Studiestart, Fredrikstad blir det ikke på Torget, men på båthusteateret innendørs.  

Sosiale tiltak utover høsten, var positivt med gratis frokost så det ønsker man å få til videre.  

Prosjekt med bygget i Fredrikstad, da avtalen av bygget går ut snart.  

Prosess på administrativ omorganisering er i full gang, med høringsfrist til 28 april.  

Spørsmål om paramedisin, det studiet har bare opptak annet hvert år.  

 

K)  Fagskolen i Østfold 

Ingen tilstede.  

SAK 31-23 STUDENTOMBUD (UTSETTES TIL MØTE I MAI) 

SAK 34-23 TJENESTEVEI 

Saksbehandler innleder saken, og sier at tjeneste vei må følges. Alt skal ikke til studentleder, 

alle råd oppmuntres til å bruke kontaktpersoner dette også for å avlaste studentleder og 

org.kons.  

SAK 35-23 HØRINGER 

Saksbehandler innleder saken og leser opp innspill som har kommet inn.  

Studentleder tar utgangspunkt i de innsendte høringssvarene, LUSP og HVO har sendt inn 

innspill.  

IIØ får spørsmål om de har innspill til saken etter at de andres innspill er lest opp, IIØ støtter 

de andre innsendte innspillene.  

SAK 33-23 FADDERSTYRET 

Fadderleder får ordet og forteller litt om status nå.  

Resten av styret presenterer seg,  

Nestleder Lehery 

Informasjonsansvarlig: Madelaine 

Arrangementansvarlig: Maysam skal stå for markedsføring osv fremover, skal ha jevnlige 

poster på Facebook og Instagram  

Rammene er lagt, detaljene er ikke på plass.  

1 uke + 1 lørdag.  
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Noen av arrangementene som Stor konsert, Olympiade , pub til pub 

City tour i ny drakt 

 

Fest for fadderne når uken er gjennomført 

SAK 32-23 LÆRINGSMILJØKONSULENT 

Saken innledes av saksbehandler  

Studiedirektør Frid Sandmoe får ordet. Synes det er fint at det er stort engasjement for 

Læringsmiljø. Når noen slutter må det alltid gjøres en evaluering før det settes inn noen ny, 

det har blitt gjort nå og det er usikkert hva som vil bli gjort videre.  

Frid sier at det er en økning av saker med tilrettelegging og grunnet større krav til universell 

utforming, slik stillingen til Læringsmiljøkonsulenten er nå så er det vanskelig å fylle den 

100%,  

Oppfordrer sterkt til at studentene aktivt bruker LMU, og sine muligheter til å spille inn saker 

der. Studentene må ta et eieforhold i utvalget og bruke det. 

 

Hva savnes konkret utfordrer Frid med?  

Studentene utrykker at de savner et kontaktpunkt for saker som angår læringsmiljø, uheldig 

at oppgaver nå er spredt utover på flere.  

Ingen tydelig sekretær i LMU lenger, dette er savnet.  

Halden studentsamfund spiller inn at de savner en tydelig samarbeidsperson fra HiØ, 

Læringsmiljøkonsulenten var en rød tråd, og nå skaper det mer konkurranse og det kan 

potensielt bli konflikter mellom samfund da det ikke er den naturlige dialogen som det har 

vært.   

SAK 36-23 SAMARBEID MELLOM ULIKE PRIDE ORIGANISASJONER I ØSTFOLD 

Saksbehandler innleder saken og sier at samarbeidet er tenkt for en periode av gangen 

Handler mye om reposting av innlegg blant annet  

Det handler om åpenhet og likestilling, og at vi støtter dette.  

Målet er å vise at vi ved HiØ bryr oss om hverandre og at  

IIØ: studentrådet som helhet støtter dette, vet ikke helt hva som ligger i samarbeidet. Vil ikke 

sette seg inn i noen lang bindende avtale 

LUSP: Hva blir forventningene, hadde vært fint å få et utkast til avtale- usikre på bindingstid 

Må masse på at det ikke er noe partipolitisk. 

IIØ: saksbehandler oppklarer at det ikke skal knyttes partipolitisk, det er med tanke på 

likestillingen 

Studentleder: er det ønskelig at astit henter inn mer informasjon og at saken komme opp på 

mai møte i stedet.  

Studentparlamentet utrykker at de ønsker det.  

Rådene skal sende inn eventuelle spørsmål til Astrit.  
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38-23 INNLEVERING AV UTLEGGSKJEMA 

Det blir satt opp egen hylle på hvert kontor inni skap der utleggskjema skal legges. Denne 

hyllen vil merkes godt.  

Utleggskjema finner man i perm merket skjema på begge kontor.  

Skjema med høye summer bør man melde fra om til kontaktperson så blir det ekspedert 

raskere.  

39-23 SAIH-tieren 

IIØ: har forslag om å øke summen til å bli tjue-kroner i stedet, da økning til 50 kr er mye. 

LUSP: tror at en så stor økning som foreslått til 50, vil gjøre at flere aktivt vil velge den bort. 

Synes at en så kraftig økning ikke er et godt alternativ.  

HVO: har også diskutert å øke med kun en tier, for å gjøre det mindre drastisk.  

LUSP: ønsker også at det skal komme tydligere frem hva SAIH her og hva pengene går til. 

Og at det bør være tydlig i bestilingssiden at det er frivillig.  

HVO: hadde vært fint med en avkrysningsboks 

Studentleder: økonomi jobber med å gjøre det mer synelig at den er frivillig. 

SAIH refunderer også hvis det innbetales for mye 

Parlamentet går til vedtak, går ikke vedtakene gjennom blir det lagt til nytt.  

Forslag til vedtak stemmes over nå:  

A) det stemmes, forslaget får ingen stemmer 

B) det stemmes, forslaget får 3 stemmer, vedtas ikke 

C) det stemmer, forslaget får ingen stemmer 

D) Forslag om at SAIH tieren øker med 10 kr pr semester, forslaget får 6 stemmer og vedtas.  

EVENTUELT:  

17-mai feiring:  

Saksbehandler innleder. Satt av 20 000 kr i parlamentets budsjett til feiring.  

Forslag om at studentene kan søke penger fra parlamentet til 17-mai feiring.  

IIØ: synes 17-mai fond høres ut som en fin løsning, fint å kunne legge dette over på noe 

andre.  

LUSP: høres fint ut at man kan søke på midler, det er naturlig at det er mange som har 

planer 17-mai, fint for de som ikke har planer 

Observatør ber om ordet, parlamentet stemmer og vedtar det med 9 stemmer.  

Observatør: hvor går grensen for hva pengene kan brukes til?  

Christine: levere utlegg i etterkant da ser man hva pengene er brukt til. 

Studentleder: foreslår at AU kan skrive ned forslag til parlamentet for hvordan prosessen skal 

være og hvordan utlysningen skal være?  
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Observatør: alt vi gir penger til bør være åpent for alle, det bør være åpent for så mange 

studenter som mulig 

IIØ: Hvordan skal prioritering på dette gjøres?  

Studentleder: alle skal kunne søke på disse, arbeidsutvalget kan komme med en veldig 

konkret  

Demokrati-tid:  

IIØ har hatt noen opplevelser i det siste som har gått veldig på dette.  

Chat GTP møte som har gått i dag, ble lagt i demokrati-tiden.  

Ledelsen ved IIØ, mener at punktet i samarbeidsavtalen går på fritak fra all undervisning.  

Et kurs som handler om eksamen burde ikke blir lagt i eksamen tiden.  

Erik: rådet ble ikke innvolvert i avgjørelsen om å legge dette i tiden, fikk ingen unnskyldning 

heller.  

Mener også at ledelsen er klar over at dette er brudd selv.  

Studentleder: skal i møte med ledelsen der demokrati-tid også er tema, ønsker innspill om 

dette.  

LUSP: kunstig intelligens er absolutt utdanningsrettet 

HVO: brudd på avtalen, og begrunnelsen for at det ble lagt slik er også tynn.  

IIØ: mener at punktet om demokrati-tid i samarbeidsavtalen blir enda tydeligere.  

Studentleder: det er en stor prosess nå med revidering av avtalen.  

IIØ: er redd for at dette skal skje igjen.  

Observatør: uansett hvor akutt et problem det er som oppstår så kan det ikke skje.  

27-23 MØTEEVALUERING 

Fint møte , god mat 

Mange viktige temaer 

Tatt sakene litt mer seriøst nå enn tidligere.  

Ble litt kluss under sak 28-23, viktig at saker blir ordentlig avsluttet.  

Synes det har vært et bra møte, men enig i rot i saken- må være tydelig om ting blir vedtatt 

eller ikke.  

Kan eventuelt sakene som er meldt inn på forhånd sendes på epost til rådene før møte så 

man kan få diskutert det ordentlig på foran eller i hvert fall få noe summe tid.  

Synes det har vært et fint møte, en fin erfaring.  

The meeting was good, hope we can find a solution on how I also can engage in the 

discussion.  

Litt rot med tiden for oss, kanskje AU kan ha en plan B, hvis noe oppstår. Kanskje neste 

møte kan begynne med at man minner om tidsbruk og tegn.  

Fint møte, men var litt rot i starten. Gode diskusjoner 

Ikke noe å tilføye.  
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Godt møte, beklager litt rot i starten og stryking av saker, takker for tålmodigheten til 

parlamentet.  

Minner om at det er valg på neste parlamentsmøte, og at det er viktig da at alle stiller med 3 

kandidater.  

De som skal stemme kan ikke selv stille til noe eller sitte i valgkomite.  

 

 


